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Nastase (Alro): Tarifele americane ne afecteaza în special prin faptul ca o sa fim

invadati de marfa din Asia

Cresterea taxelor impusa de Statele  Unite ale Americii afecteaza mai ales prin faptul ca o sa fim invadati 

de marfa din Asia, care va sufoca piata europeana, nemaiputând sa se  duca în SUA, a declarat, luni,

presedintele Consiliului de Administratie  al Alro, Marian Nastase, la o conferinta pe teme de energie. 

"Razboaiele tarifare în general de aia se numesc razboaie, pentru ca  altfel se numeau hora unirii sau horele

tarifare. Având efecte negative,  se numesc razboaie. Sunt un lucru rau, ne afecteaza. Ne afecteaza,  culmea, nu

neaparat din faptul ca nu putem sa vindem mai mult pe piata  americana, cât din faptul ca o sa fim invadati de

marfa din Asia, în  principal Indonezia si China, care va veni si va sufoca piata europeana,  nemaiputând sa se duca

în Statele Unite", a explicat Nastase la Forumul  Energiei, organizat de Financial Intelligence.

El a adaugat ca, pentru Alro, noua politica tarifara impusa de  Administratia Trump poate reprezenta si o

posibilitate de a creste  vânzarile pe piata din Statele Unite, deoarece a anulat contingentele.

"Ceea ce pentru noi e foarte important. Alro avea 500 de tone pe an cu  zero taxe export în Statele Unite. Un

concurent al nostru european avea  10.000 de tone de export pe an cu taxe zero. Deci asta ne avantajeaza  dintr-o

anumita perspectiva. Dar, v-am spus, o sa vina marfa din est la  preturi de dumping", a precizat Marian Nastase.

În opinia sa, aceasta politica tarifara are scopul de a aduce pe toata lumea la negociere.

"Vedem, este o situatie în evolutie. Presedintele Trump stie ca nu mai  traim în anii 70. În anii 70 trimiteai o

scrisoare, peste o saptamâna  primeai raspunsul, dupa aia când plecai de lânga telefon nu te mai gasea  nimeni pâna

te întorceai si tot asa. Acum traim în epoca tehnologie.  Deci toata aceasta salva este ca sa aduca pe toata lumea la

negociere,  sa poata sa faca...Ceea ce înainte se facea într-un an, acum trebuie sa  se faca într-o luna. Ceea ce se si

întâmpla", a punctat Nastase.
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